

Protokoll från styrelsemöte - Föreningen Samhällsvetarna Uppsala

Organisationsnummer: 802439-0711



Datum: 19 februari 2026 **Plats:** K436, Ekonomikum **Tid:** 17.15

Närvarande	Frånvarande
Emelie Schlyter (<i>ordförande</i>)	Sarah Dorenius (<i>vice ordförande</i>)
Alva Näsström (<i>sekreterare</i>)	Robin Björklund (<i>skattmästare</i>)
Julia Izarra (<i>kultur</i>)	Leia Fromm (<i>kultur</i>)
Olivia Strindeborg (<i>idrott</i>)	Tilda Gidlöf (<i>näringsliv</i>)
Beata Iverhed (<i>idrott</i>)	Isabel Bohlenius (<i>aktivitet</i>)
Alma Bergdahl (<i>näringsliv</i>)	Jonna Holst (<i>aktivitet</i>)
Sofia Hedin (<i>PR</i>)	Anni Häggholm (<i>PR</i>)
Filip Holm (<i>mentorskap samplan</i>)	Lars Ljungberg (<i>general</i>)
Ottilia Almgren (<i>general</i>)	Felix Boström (<i>general</i>)
Maja Ericsson (<i>general</i>)	Leo Nenzén (<i>general</i>)
	Elsa Gustafsson (<i>general</i>)
	Wilhelm Stolt (<i>general</i>)
	Hugo Blom (<i>general</i>)
	Gustav Anrin (<i>sånganförare</i>)
	Sofia Nordberg (<i>mentorskap samvet</i>)
	Natalia Gelato (<i>fotograf</i>)

1. Mötets öppnande

Ordförande Emelie förklarar mötet öppnat.

2. Formalia

a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att

- välja Emelie till mötesordförande
- välja Alva till mötessekreterare
- välja Olivia och Julia till justerare

b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 12 februari 2026 på mail.

Styrelsen beslutar att

- godkänna kallelsen

c) Godkännande av dagordningen

Styrelsen beslutar att

- godkänna dagordningen

3. Ordförande har ordet

a) Eventgruppen

Inget att uppdatera.

b) SamTal

Vi har fått in en ny medlem som ska fixa grafiskt till instagram.

c) Merch

Haft möte kring merchen och fått en ny kontakt på Medtryck och inväntar ett designförslag. Sålde merch på ingivningsgasquen och det gick bra!

d) Studentrepresentant

Inget att uppdatera.

e) Kör/band

Inget att uppdatera.

f) Grafisk design

Lugnt just nu. Stina inväntar en ny uppgift.

g) Examensceremoni

Har gjort en grupp med de som är intresserade och ska ha ett uppstartsmöte. Aulan är bokad för kommande ceremonier.

4. Årsmöte

a) Lägesrapport

Valberedning ska börja hålla intervjuer, anmälan stänger snart.

b) Förslag till propositioner

Styrelsen godkänner att presidiet tar fram förslag till propositioner.

5. Förtroendevald sittning

a) Information

Intresseanmälan har skickats ut och biljetter finns på orbi. Just nu har 41 köpt biljetter och vi räknar med att några fler kommer köpa. All information till Gotland ska skickas senast nästa fredag.

6. Rollbeskrivningar

a) Information

Emelie har skickat ut dokumentet.

b) Beslut om revidering

Styrelsen beslutar att

- godkänna revideringar med tillägg att eventuell justering av aktivitetsutskottets beskrivning kan ske

7. Ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Emelie uppdaterar. Har varit på styrelsemöte med institutionen. Två representanter från kulturgeografiska deltog på ingivningsgasquen.

8. Vice ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Inget att uppdatera.

9. Sekreterare har ordet

a) Lägesrapport

Inget att uppdatera.

10. Ekonomi

a) Lägesrapport

Inget att uppdatera.

11. Generaler

a) Lägesrapport

Ottilia uppdaterar. Kul med hög närvaro på sittningen. Ska ha budgetmöte och fixa det sista.

12. Idrott

a) Lägesrapport

Olivia uppdaterar. Har haft möte med projektgruppen inför beerpong och låter anmälan vara öppen tills 40 platser är fyllda. Har bytt veckor för volleyboll. Har även fått 30 gratisbiljetter till en basketmatch i början av mars så idrott ska fixa ett formulär för detta.

13. PR

a) Lägesrapport

Sofia uppdaterar. Takeover är klart och det gick bra! Det är lugnt just nu. PR ska också dela inlägg om den arbetsmässan som Samsek anordnar.

b) Fotograf

Inget att uppdatera.

14. Aktivitetsutskottet

a) Lägesrapport

Isabel och Jonna planerar inför vårbalen. Projektgruppen håller på att planera en vinprovning.

b) Sånganförare

Inget att uppdatera.

15. Kultur- och utbildningsutskottet

a) Lägesrapport

Julia uppdaterar. Måla och skåla har sålt slut och de har beställt material. Rapporten från terminsutvärderingen HT25 är klar och ska skickas till institutionen och göras tillgänglig för medlemmar i föreningen.

b) Mentorskap

Filip uppdaterar. Hade mentorskap i tisdag med hög närvaro. Det rullar på.

16. Näringsliv

a) Lägesrapport

Alma uppdaterar. Merch är på gång. Haft möte med Akavia, ska ha föreläsning på Engelska parken och det är 21 april och anmälan sker först till kvarn mellan föreningarna. Sofia ska fixa PR inför föreläsningen.

17. Nästa möte

Nästa möte planeras till 9 mars 16.00.

18. Övriga frågor

Emelie har en övrig fråga. Det har kommit en fråga om att bjuda in andra föreningar till något evenemang och vi diskuterar olika alternativ och återkommer.

19. Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Sekreterarens namn:

Alva Näsström

Justerat av:

Julia Izarra

Olivia Strindeborg